




Diagnosi del Consell d’Infància Responsable 
polític 

Situació 

Millorar els parcs infantils Vador Casas Va ser unes de les propostes guanyadores dels pressupostos participatius i està previst fer millores 
aquest 2017. Ara s’està valorant a quins parcs infantils cal fer-les. 

Instal·lar un skate park al Cros Montse 
Cervantes 

No està previst fer-ne cap. Caldria analitzar el nombre d’infants i joves. Un equip d’aquestes 
característiques abans aniria a les Ginesteres perquè hi ha un nombre major d’infants i joves i disposen 
de pocs serveis municipals. 

Arreglar el camp de futbol al 
Cros 

Montse 
Cervantes 

No està previst arreglar-lo a curt termini. Es va tancar perquè estava obsolet i perquè no hi havia equip 
al barri. Tot i tenir alguna proposta damunt la taula, la viabilitat econòmica no és possible ara per ara. 

Sopar o berenar de tots els 
nens i nenes d’Argentona 

Arnau Aymerich La regidoria de festes s’ocuparà d’organitzar un acte d’aquest tipus. La idea es fer un berenar o sopar  
amb valor nutricional i pedagògic durant el mes de juny. Durant el menjar es faran  activitats amb una 
temàtica concreta. Tindrà un cost simbòlic. 

Posar taules de Ping-Pong Vador- Montse 
Cervantes 

Està previst posar-ne una al Barri del Cros, a la Plaça Nova i a la Plaça del Molí aquest 2017.  

Fer el poliesportiu més gran i 
que no hi hagi goteres 

Vador- Montse 
Cervantes 

Va ser unes de les propostes guanyadores dels pressupostos participatius i està previst fer millores el 
proper any al pavelló vell. Les goteres ja estan arreglades. 

Fer Camins Escolars Pere Móra Es va fer un procés participatiu i ara estem pendents de fer un retorn dels resultats. Igualment s’ha 
senyalitzat a l’escola les fonts, hi ha hagut canvis de direcció de carrers en aquest sentit (per exemple la 
MOPU) i a la carretera de Vilassar de Mar. 

Crear associacions d’ajuda a les 
famílies necessitades 

Susana López Com a organisme està l'ajuntament d'Argentona, que mitjançant la regidoria de Serveis Socials, i 
comptant amb diversos professionals, treballadors socials, educadors, psicòlegs, i d'altres, es dediquen 
a programar accions que fan que aquestes situacions de dificultat millorin. 
Serveis Socials, a banda de fer la seva feina, treballa en equip amb les diferents entitats socials de la 
vila. 
Destacaríem en aquest sentit, Creu Roja d'Argentona i Càritas Argentona, dues entitats que sense cap 
ànim de lucre i mitjançant els seus voluntaris, persones que ofereixen el seu temps, sense rebre a canvi 
diners, fan una tasca imprescindible per ajudar aquestes persones. 
D'entre les accions que duen a terme les entitats, volem destacar, el repartiment d'aliments i roba, i els 
projectes educatius amb la infància en risc i els d'envelliment actiu amb la nostra gent gran. 
També volem destacar aquí, un altre tipus de feina que es fa al poble per ajudar a persones que ho 
necessiten. És la feina de cooperació. Es tracta d'ajudar igual a gent que ho passa malament, però que 



no viuen al poble, ni tan sols al país, sinó a països del mal anomenat tercer món, o països que estan 
patint una situació de guerra o desastre natural. 
Creu Roja, com a entitat internacional, fa molta feina de cooperació, però en aquest poble tenim la sort 
de tenir d'altres entitats més petites que també treballen en aquest àmbit, com pot ser Cor d'Àfrica i 
alguna més. 

Fer un bosc vertical a la Font 
Picant  

Vador-Guillem Va ser unes de les propostes que no van guanyar en els pressupostos participatius. Està previst fer 
millores a la Font Picant però no posar un bosc vertical ja que la idea és que es pugui mantenir l’espai, 
però amb el mínim d’impacte, ja que tenim pocs espais verds i oberts a la vila i s’han de poder 
mantenir. 

Complir el 45% de les 
propostes del Consell 
d’Infància. 

Govern Ho intentarem. Propostes com el logo o l’acte de cara a la Festa Major les durem a terme segur. 

Reforma a l’escola Bernat de 
Riudemeia  

Àngel No està previst fer cap millora a l’Escola Bernat de Riudemeia el 2017 ni a curt termini ni a la resta de 
escoles. Es faran millores esporàdiques en aquesta escola i a al resta.  Com que és un edifici que està 
dins del catàleg de patrimoni d’Argentona per fer millores més profundes es necessita pensar-ho bé i es 
necessiten diferents permisos.  

Tenir els carrers més nets Vador Casas Estem treballant amb l’empresa que se n’ocupa per tenir els carrers més nets. Però, sobretot, cal tenir 
en compte que tenir els carrers més nets és una feina de tots i totes.  

Pipican al costat de les fonts Vador -Aina Es posarà una àrea de lliure circulació a l’Àrea de Bellavista. Dins d’aquesta hi haurà un pipican. A més a 
més, els gossos podran anar deslligats. 

Posar més carrils bici Vador- Pere 
Móra 

Properament hi haurà un nou carril bici entre la rotonda d’entrada i la rotonda del Sant Crist. A més a 
més, és millorarà la senyalització del carril bici del Cros i també el lateral de la riera que va a  Mataró i 
Dosrius.  Però tingueu en compte que en tot el poble el màxim de velocitat és 30 km/hora i, per tant, 
les bici podrien anar pel carrer sense necessitat que hi hagi carril bici. 

Millorar la Plaça Nova i posar 
més bancs 

Vador  A mig termini està previst que es millorar la Plaça, però no en aquest 2017. Durant aquest any, primer 
s’ha de fer un projecte. 

Posar més passos de vianants 
per anar a l’Institut 

Vador Fa poc es van millorar els que hi ha, dins de les millores dels Camins Escolars. 

Posar més carrers peatonals Vador Va ser unes de les propostes guanyadores dels pressupostos participatius i està previst fer millores el 
proper any. A més a més, s’ha fet un pla d’accessibilitat per prioritzar quins carrers s’han d’arreglar 
primer. 



Arreglar aceres i carrers Vador Va ser unes de les propostes guanyadores dels pressupostos participatius i està previst fer millores el 
proper any. A més a més, s’ha fet un pla d’accessibilitat per prioritzar quins carrers s’han d’arreglar 
primer. 

Piscina coberta  Vador- Montse 
Cervantes 

Va ser unes de les propostes guanyadores dels pressupostos participatius i està previst que el 2017 es 
faci un projecte de com ha de ser la piscina. Pròximament es farà una consulta per decidir quin és el 
millor model de piscina.  

Al Carrer Dolors Monserdà els 
cotxes van molt ràpid  

Pere Móra Comprovarem si van molt ràpid, perquè la policia hi posarà un radar. 
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